

RGB flexible LED strips with 3M self-adhesive tapes at back is easy for installation. The color of RGB strips are programmable for setting of static or dynamic colors, adjustable brightness and speed of change, and scene settings etc.

This strip has cut points every 100mm, 12V or 24V DC constant voltage LED Driver is required, In conjunction with power repeaters, control can be extended indefinitely, reel length 5m.

RGB彩色软灯条，背贴3M高性能自粘双面胶带，任意方便贴装。匹配LED RGB控制器可轻松设定红绿蓝单色颜色、调节亮度，并可编程自定义设定模式、亮度、速度变化等梦幻色彩。

软灯条每100mm可剪切，12V或24V直流恒压驱动电源，可增加信号扩展器，实现功率的无线扩展。每卷5米包装。



Power/Meter 功率/米	CRI 显色指数	Efficacy 光效	Lumens/Meter 流明/米	CCT 色温	Model No. 型号
7.2W	N/A	N/A	250lm	RGB	FL10-5050RGB-12-30-IP20
			250lm	RGB	FL10-5050RGB-12-30-IP65

Package / 包装: 5m/Reel Dimensions / 尺寸: 5000x10x3.5mm



Power/Meter 功率/米	CRI 显色指数	Efficacy 光效	Lumens/Meter 流明/米	CCT 色温	Model No. 型号
14.4W	N/A	N/A	500lm	RGB	FL10-5050RGB-24-60-IP20
			500lm	RGB	FL10-5050RGB-24-60-IP65

Package / 包装: 5m/Reel Dimensions / 尺寸: 5000x10x3.5mm

